
-------- Oorspronkelijk bericht -------- 

Van: jokietetenburg >  

Datum: 30-06-17 09:56 (GMT+01:00)  

Aan: statengriffie@provincieutrecht.nl  

Onderwerp: Kader nota 3 juli  

 

Geachte statenleden, 

 

Graag zou ik op de kadernota aanstaande maandag 3 juli het volgende 

onderwerp op de agenda geplaatst willen zien. 

 

De problematiek rondom houtrook overlast van o.a houtkachels 

openhaarden vuurkorven etc. 

 

Vooral in de wintermaanden hangt er in veel woonwijken een enorme walm 

van houtrook. 

Veel inwoners ondervinden hier gezondheidsklachten van en kunnen zich 

hier niet tegen beschermen. 

 

Het Longfonds RIVM en de GGD waarschuwen al zeer lange tijd voor de 

gezondheidsproblemen die hieruit voortvloeien en dan nog de enorme 

fijnstof die dit te weeg brengt. 

Ik zie bij alle partijen die deelnemen aan de kadernota dat zij fijnstof en 

gezondheid hoog in het vaandel hebben staan. 

 

Mijn vraag in deze kan deze problematiek voor het komende jaar worden 

behandeld zodat de overheid maatregelen gaat nemen en de inwoners niet 

meer van het kastje naar de muur worden gestuurd. 

 

Veel gemeentes o.a. Groningen en Amersfoort zijn hier al mee bezig ik hoop 

dat Utrecht volgt. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Joke Tetenburg 
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